
Martine Abbink

Mijn naam is Martine Abbink, moeder van
Job (groep 7), Sem (groep 5) en Lea
(groep 3).

Een aantal jaar zet ik mij samen met
andere ouders en leerkrachten binnen de
MR in. Ik vind het fijn en belangrijk om voor
alle kinderen, de stem van de ouders te
vertegenwoordigen.

De Wooldermarke moet een school zijn en
blijven waar het beste uit alle kinderen
gehaald wordt en waar het veilig en
plezierig is!

Linda van Asselt

Mijn naam is Linda van Asselt, moeder van Cato
uit groep 7 en Oscar uit groep 4, getrouwd met
Richard van Heuven. Daarnaast werk ik voor de
Twente Board, een samenwerking in Twente
tussen de gemeenten, de bedrijven en de
onderwijsinstellingen om Twente economisch te
laten ontwikkelen.

Ik vind het leuk en interessant om mee te praten
en denken in de medezeggenschapsraad over
de plannen en het beleid van de ‘nieuwe’ school.
Het is een mooie ontwikkeling die deze drie
scholen samen hebben doorgemaakt met als
resultaat dat we samen van start gaan als IKC
de Wooldermarke. Maar dit brengt natuurlijk ook
de nodige uitdagingen met zich mee. Hier vind ik
natuurlijk wat van ☺.

Ik denk dat het goed is dat ouders hier iets van
vinden, want samen kunnen we tot een hele mooie nieuwe school komen.



Jorg Nijkamp

Ik ben 40 jaar, getrouwd met Marijke en vader
van Mees, Lente en Lore. Ik heb erg leuk werk
bij ons bedrijf in Enschede waar we
transportbanden maken en het werk voelt
meestal als hobby. Ik vind het fijn dat ik mijn tijd
zo kan plannen dat ik de kinderen vaak van
school kan halen en we veel tijd samen hebben.
Ik tennis graag, ski nog liever en hou van lekker
eten.

De sluiting van de Willemschool was eigenlijk
best een teleurstelling, maar met de MR hebben
we een aantal zaken kunnen verbeteren in het
proces. En de aansluiting bij de Woolder-Alfrink
was voor de kinderen een goede keus en voor
mij als MR-lid interessant. De plannen die het
team heeft ontwikkeld voor de toekomst van
IKC de Wooldermarke spreken mij erg aan.

Ik wil graag in de MR verder meedenken met en adviseren over de plannen en het beleid. De
MR kan komende jaren echt mooie stappen maken samen met het team en de directie en
daar ben ik ook graag onderdeel van.

Malou Stegehuis

Hi! Ik ben Malou. Getrouwd met Rob en
moeder van 3 boys dus ook wel bekend als
chaos coördinator van #teamstegehuis.
Daarnaast werk ik als marketing specialist bij
Urenco & run ik samen met een vriendin de
Spektakelclub. Als kersverse eigenaar van een
woning op Seahorse behoort klussen nu ook
tot de lijst met hobby's.

Een bijdrage leveren en het verschil kunnen
maken in zaken die ervoor zorgen dat mijn, en
jullie kinderen zich thuis voelen en kunnen
ontwikkelen op de Wooldermarke, dát is voor
mij de motivatie om lid te worden van de MR.



Nicole Alink

Ik werk al ruim 25 jaar in het onderwijs. Ik
ben vooral werkzaam - geweest- in de
onderbouw en ik kan wel zeggen dat ik
daar ook de meeste voldoening uit haal.
Het werken met het jonge kind is echt een
feestje!

Ik heb thuis 2 wat oudere jongens; Douwe
is 20 en studeert aan Saxion en Wessel is
16 en zit in het 4e jaar van het voortgezet
onderwijs. Ik ben al meer dan 30 jaar
samen met mijn man David en we wonen
in Oldenzaal. Ik heb veel hobby’s : Ik
volleybal elke week, ik loop elk jaar mee

met de carnavalsoptocht in Oldenzaal en ben daar bijna het hele jaar druk mee, en ik kook
graag voor mensen.

Jorien Beernink

Ik ben moeder van Mees en woon in Hengelo. Ik
ben 20 jaar geleden begonnen in de
kleutergroep. Na 12 jaar kleuters heb ik de
overstap gemaakt naar de middenbouw en
bovenbouw. Na een aantal jaren ben ik weer
terug bij de kleuters in groep 1/2 op de
Wooldermarke. 
Daarnaast ben ik meerbegaafdheid specialist
binnen ons IKC.

Een aantal jaren geleden ben ik in de MR
gegaan, omdat ik ook de beleidsmatige kant van
een basisschool interessant vind. Dagelijks hebben wij te maken met de praktische kant van
ons vak. Ik vind het mooi om mee te denken over onderwijsinhoudelijke keuzes die er
gemaakt moeten worden.

Jan Luisman

Mijn naam is Jan Luisman, leerkracht van groep 6/7/8. Sinds
2008 werk ik op deze locatie, die toen nog de Kardinaal
Alfrinkschool heette. Al jaren werk ik met veel plezier in de
bovenbouw.

Ik vind het leuk en zinvol om samen met ouders en directie te
praten over het beleid, de schoolorganisatie en de visie op ons
onderwijs.
Gezamenlijk richting geven aan het onderwijs vind ik heel
belangrijk.

Op deze manier wil ik als MR-lid graag een positieve bijdrage
leveren.



Froukje Susanna

Ik ben Froukje Susanna, getrouwd met Wouter
en moeder van Jente en Mirre. Ik werk als
intern begeleider binnen de Wooldermarke en
houd mij bezig met alle zorgvragen rondom
kinderen en groepen. Daarnaast denk ik mee
over beleidsmatige en onderwijskundige
ontwikkelingen binnen het IKC en dit is ook
een van de redenen dat ik graag deel uit wil
maken van de MR. Samen sparren over
ontwikkelingen binnen het onderwijs en deze vertalen naar de dagelijkse praktijk lijkt mij een
mooie uitdaging!

In mijn vrije tijd volg ik de studie Toegepaste Psychologie en houd ik van koken, lezen, zingen
en reizen!


